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Aanwezig zijn: 

Dhr. E. Schaap (voorzitter),  dhr. C.J.M. Goossens (PvdA), dhr. W. Keur (VVD), dhr. J. Kramer (VVD),  

dhr. W.E. van der Meulen (VVD), dhr.  W.P.Keur (VVD), dhr. R. Spriensma (CDA), dhr. J.E. Geersing 

(ChristenUnie), mw. M.P.M.M. van der Wee (GroenLinks), dhr. H. Nijenhuis (D66), dhr. J. Jongsma (LPF), 

dhr. J.N. Simonse (SGP) en dhr. L.J.J. Caniëls (commissiegriffier)  

 

Afwezig zijn: 

Dhr. B.A. van den Berg (PvdA), mw. M. Ruhe (PvdA), mw.  I. Maters-Meuleman (CDA), dhr. N. Demirbilek 

(SP),  

 

Ook aanwezig zijn: 

Leden van Gedeputeerde Staten:  dhr. W.G. de Raad 

De directie van de Ontwikkelingsmaatschappij Flevoland: de heren J. Brink (directeur) en E. Hakvoort 

(financieel directeur) 

 

Ook afwezig zijn: 

Dhr. A.L. Greiner, gedeputeerde 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 

2. Vaststellen agenda 

De voorzitter stelt de commissie voor punt 5c1: uitkomsten vertrekmotieven onderzoek bedrijven, uit te 

stellen op verzoek van de heer Greiner. De heer Greiner vindt het relevant het gesprek hierover zelf met te 

commissieleden te kunnen hebben. Het gaat daarbij vooral over mogelijke consequenties en aanpassingen 

van beleid, en niet zozeer over de resultaten.  

Wat de presentatie van Connexxion betreft zegt de voorzitter dat de agendering van het onderwerp gezien 

moet worden in het kader van het beleidsgesprek over het verbreden van de doelstellingen van het 

openbaar vervoer.  

De jaarstukken van de Ontwikkelingsmaatschappij Flevoland BV zijn dit jaar zeer vlot beschikbaar en 

worden toegelicht door de heren Brink en Hakvoort.  

De commissie stemt in met de voorgestelde agenda. 

 

3. Verslag van de vergadering d.d. 3 februari 2005  

Er zijn geen wijzigingsvoorstellen ingediend. 

Naar aanleiding van het verslag merkt de LPF op dat op pagina 5 een fout staat: het woord 

subsidietoekenning moet zijn: participatie. 

Het verslag wordt met inachtneming van de wijzigingen vastgesteld. 

 

4. Mededelingen voorzitter/Presidium/statengriffie 

De data voor de werkbezoeken  van de commissies bestuur en werk aan  Europese projecten  in de 

Noordoostpolder, Zeewolde en Lelystad zijn vastgesteld op 21 april en 16 juni 2005  

De voorzitter verwijst voor wat  het programma betreft naar de uitgereikte schriftelijke mededeling . 
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Er wordt op voorstel van de griffie, vanaf heden gewerkt met een gewijzigde presentielijst, waarbij de 

aanwezige leden met het zetten van hun handtekening tevens hun standaard reiskosten declareren. Voor 

het geval de commissieleden geen reiskosten hebben gemaakt kan dat op her formulier ook worden 

aangegeven.  Ook de declaratieprocedure de kosten van  ADSL /ISDN zal worden vereenvoudigd.Dat 

bespaart commissieleden en ambtelijke organisatie  veel tijd. 

 

5. Portefeuillehouder A.L. Greiner 

a. Mededelingen 

Er zijn geen mededelingen van gedeputeerde Greiner. De overige mededelingen zijn op schrift ontvangen. 

 

b. Statenvoorstellen. 

4
e
 Wijziging van de begroting 2005 van de provincie Flevoland 

De commissie heeft geen opmerkingen 

De voorzitter  deelt mede dat in het Presidium is afgesproken dat in het vervolg  voorstellen tot wijziging van 

de begroting nog uitsluitend zullen worden geagendeerd in de Commissie bestuur. De praktijk wijst namelijk 

uit dat in de overige commissies hierover vrijwel nooit vragen worden gesteld.  

 

c. Ter bespreking 

Jaarstukken 2004 Ontwikkelingsmaatschappij Flevoland BV.  

De voorzitter constateert met voldoening  dat het jaarverslag-2004 zo snel voor de commissie beschikbaar 

is.  De totstandkoming van de ontwikkelingsmaatschappij is  veelvuldig in de commissie Werk besproken en 

heeft de volledige instemming van de commissie. De commissie is uiteraard benieuwd naar de mondelinge 

toelichting op het jaar verslag.  

De heer Brink, algemeen directeur, licht het jaarverslag toe.  

Een half jaar geleden heeft de heer Brink een toelichting gegeven over het Geomaticapark dat van eigenaar 

gewisseld is. De nieuwe eigenaar laat er gen gras over groeien: er is gestart met een grote verbouwing en 

inmiddels zijn er bijna 100 arbeidsplaatsen gelokaliseerd. Dat zijn 25  hoogwaardige arbeidsplaatsen extra.  

Het mentorenproject.  

In 2004 is de eerste groep gestart met de opleiding en hun rol binnen de bedrijven. Daarbij hoort een 

landelijke recreatieve keten, die het verzoek hebben gedaan het landelijk uit te rollen omdat men erg 

tevreden is over het project.  

Een punt van aandacht is het beheer van projecten. Niet alleen inhoudelijk maar ook het financieel 

economisch beheer dat de ontwikkelingsmaatschappij erg veel tijd kost. De menskracht is beperkt.  

De participatiefondsen.  

Een aantal leden heeft zich zorgen gemaakt over de participaties in 2003. In 2004 zijn er 10 participaties 

uitgegeven voor een bedrag van 1,8 miljoen euro. Dat betekent dat er ingelopen is op 2003.  

2005 

De heer Brink maakt een doorkijkje naar 2005. Er is gestart met het ‘Informal Investors Netwerk’. Flevoland 

ontbeert een aantal, dat op het oude land wel aanwezig zijn. Het gaat dan om financiering van het MKB met 

behulp van bijvoorbeeld industriële families. Daarom is het voor het MKB moeilijk aan geld te komen. 

Vandaar het idee om mensen die hun bedrijf verkocht hebben en geld en tijd hebben, te vragen zich als 

netwerklid aan te melden die het MKB kunnen ondersteunen. Er is veel enthousiasme voor. Deze zomer 

wordt er officieel gestart en zal er een podium zijn waarbij MKB ondernemers – vooral de innovatieve, 

risicovolle ondernemers – kunnen kijken of zij de geïnteresseerden kunnen vinden om te participeren. 

Een ander project is het besteden van aandacht aan ‘gewone’ MKB bedrijven door hen bij het starten van 

een initiatief te begeleiden in het voeren van moderne bedrijfsvoering, via een benchmark en toepassing van 

innovatieve technieken en logistiek. 

Ten aanzien van  de participatiefondsen kan worden vastgesteld dat de trend die in 2004 is ingezet – veel 

belangstelling –  zich in 2005 doorzet. Er zijn veel verzoeken om intakes. In het eerste kwartaal worden 

alleen al worden 4 nieuwe  participaties voorbereid. 

 

Vragen vanuit de commissie 

CDA complimenteert de Ontwikkelingsmaatschappij met de snelle verslaglegging. Op pagina 2, de 3e 

alinea, staat dat de Raad van Commissarissen besluit in 2005 selectief om te gaan met nieuw op te starten 

projecten. CDA proeft daarin dat de neuzen wellicht nog niet allemaal dezelfde kant op staan. Klopt dat? 

Vorig jaar is er sprake geweest van een raad van advies, die verdwenen is. Vervolgens is de suggestie 

gedaan een pool deskundigen in te stellen. Is dat gebeurd?  

VVD vindt het jaarverslag ook zeer overzichtelijk. Er zit een spanningsveld tussen het financiële resultaat 

tussen de techno- en het MKB fonds ten opzichte van de noodzaak meer actiemiddelen uit te zetten. Is daar 

meer aandacht voor? Hoe wordt gegarandeerd dat de acties zorgvuldig zijn? Fijn om te zien dat de 

resultaten duidelijk verbeterd zijn. Wat beheer betreft, met een kleine groep mensen is dat lastig te doen. 

VVD wil ook de andere kant belichten: je moet niet bang zijn bestaande projecten te verlaten als dat kan.  

Het Geomaticapark bijvoorbeeld staat op de rails en meer afstand is dus mogelijk. Het startersgebouw 

Zeewolde kan meer richting gemeente geschoven worden. De OMFL moet ervoor waken consultant te 

spelen tegen een laag tarief. Er is een lange projectenlijst, maar een aantal projecten steekt erboven uit: het 
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Kennis en Facilitair Instituut, de REOF, het opzetten van het financieringsfonds, economische 

gebiedspromotie De fractie informeert of de afbakeningen zoals besproken reëel zijn.  

D66 heeft twee vragen: het bioscienepark Lelystad. Dat gaat om het opzetten van een cluster bedrijven in de 

sfeer van biolife science waarbij het Kennis Facilitair Instituut als bedrijfsverzamelgebouw bedoeld is en niet 

zozeer als doel op zich.  

Onderaan de paragraaf 2.2.2. ‘Op verzoek etc…”  De fractie vraagt of dit betekent dat   de eigen initiatieven 

van het OMFL verlaten worden? . Voorts is D66 benieuwd of de OMFL aandacht besteedt aan de 

ontwikkeling van waterstoffen als zinvolle nieuwe bron.  

De PvdA sluit zich aan bij de gegeven complimenten. De PvdA is blij met de stijging van de 

participatiefondsen. De PvdA vraagt zich af hoe het REOF fonds zich in de toekomst gaat ontwikkelen. Er 

zijn signalen dat dit, gegeven de Europese regelgeving, moeilijk kan worden. Worden er al alternatieven 

bedacht? Het moet de PvdA verder van het hart dat de vraagstelling van de collega’s wel erg gedetailleerd  

is  terwijl de afspraak was de OMFL op afstand te volgen.  

De VVD voelt zich niet aangesproken en vindt de vragen niet erg detaillistisch.  

De voorzitter merkt op dat er een gewoonte is ontstaan dat in de commissie de gang van zaken rond de 

participatiefondsen uitgebreid besproken werd. In de huidige constructie staat de OMFL op afstand. Hij kan 

zich dus de opmerking wel voorstellen. De politieke vraag aan de leden is het uitspreken van de instemming, 

dat in verband met de op 30 maart 2005 te houden Algemene Vergadering van Aandeelhouders van de 

OMFL.  

 

Beantwoording door de heer Brink 

Strategie en menskracht.  

Er is uitvoerig met de Statenleden over de uitgangspunten, doelstellingen en bevoegdheden van de OMFL 

gediscussieerd. Dat is ook met de commissarissen gebeurd die er dan op moeten letten dat de projecten 

goed passen. Met de opmerking wordt bedoeld dat de OMFL geen dingen gaat doen waar ze niet voor in het 

leven is geroepen. Een aantal projecten moet beheersmatig worden bijgehouden. Bij nieuwe projecten focus 

je vooral op de nieuwe doelstellingen en de missie is dat  men niet te benauwd zijn ook een aantal zaken  

niet  op  te pakken. 

De pool van deskundigen:  

Er is tijdens de oprichting door de Statenleden gesproken over een nieuwe vorm van de  Raad van 

Commissarissen. Momenteel worden er voorzichtig wat mensen gepolst. De samenstelling hangt ook af van 

de nieuwe samenstelling van de Raad van Commissarissen.  

Meer middelen inzetten vanuit de participatiefondsen.  

Daar worden verschillende acties op ondernomen. Ondermeer wordt getracht een bijdrage uit de 

Flevolandse fondsen te verwerven die maximaal 250.000 euro mag zijn. Voor een aantal initiatieven is dat te 

weinig. Samen met andere participatiefondsen wordt dan gezorgd dat er meer dan  2,5 ton beschikbaar 

komt. Er is recent een ronde achter de rug waarbij de banken in Flevoland zijn voorgelicht, er verschijnben 

regelmatig artikelen en via de verenging van participatiemaatschappijen zijn er ook acties. 

Het loslaten van de projecten.  

Zodra een project op eigen benen staat / failliet is, stapt de OMFL eruit. Ook bij het Geomaticapark. De 

financiering is echter nog niet helemaal afgerond. Dat zal rond de zomer het geval zijn, waarna de OMFL 

zich terugtrekt. 

Het REOF fonds: 

het klopt dat er rondom het fonds vragen waren over de inpasbaarheid van de middelen. Er is een gesprek 

geweest met de EC in Brussel waarbij een format gevonden is om een fonds in technische zin op te zetten. 

Binnenkort volgt een beslissing. 

Het Biosciencepark  

Dit valt uiteen in een industrieterrein langs de snelweg en het startersgebouw. Eind vorig jaar bleek dat de 

Universiteit van Wageningen niet tot de nieuwe rechtspersoon kon toetreden waardoor de nieuwe 

vennootschap niet opgericht kon worden en nieuwbouw van de baan is. Het belang van de OMFL is de 

lifesciences bedrijven in Flevoland en er zijn initiatieven genomen ze centraal in Flevoland te kunnen 

huisvesten. 

Wat waterstoffen betreft komt de OMFL op verzoek in actie. Er zijn wat waterstoffen betreft diverse 

initiatieven maar de OMFL is er tot dusver niet bij betrokken.  

 

De voorzitter vraagt of de commissieleden kunnen instemmen met het jaarverslag en collegebeleid.  

De VVD wil weten of er nog iets te zeggen valt over de gebiedspromotie.  

De heer Brink zegt dat de OMFL opdracht heet gekregen zich bezig te houden met internationale en 

sectorgewijze acquisitie. Er zijn diverse acties. Bijvoorbeeld het installeren van een ‘consulentenregeling’. Je 

hebt daarbij bepaalde agenten in bepaalde streken in het buitenland die werk doen om bedrijven naar 

Flevoland te krijgen. Zij worden beloond met een resultaatfee. Daarnaast is het WTC begonnen met een 

internationale businessclub en maakt de OMFL deel uit van de werkgroep. Wat sectorale acquisitie betreft 

merkt hij op dat samen met het Geomaticapark en de stichting Geomatics wordt gesproken over acties die 

opgezet worden om nieuwe bedrijven binnen te halen. Dat wordt ook gedaan omdat er daarvoor middelen 

vanuit het ministerie van EZ beschikbaar zijn.  
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d. Vragenronde 

De LPF heeft een vraag naar aanleiding van de portefeuille van de heer Greiner. Zij wil graag een notitie van 

het college over de mogelijkheden van microfinanciering.  

De VVD wil het onderwerp kenniscentra ter ondersteuning van de clusterstrategie op de agenda te zetten. 

De directe aanleiding is dat het project ‘Ticsom Holding’ een heel andere benadering kent dan die op het 

bioscienepark. Willen we voor elke cluster een kenniscentrum? Willen we eisen stellen aan die centra. In het 

een geval is het een starterscentrum, in het andere geval ondersteuning voor ondernemers. Het lijkt de 

fractie goed om dat nog eens verder te bekijken.  

 

Gedeputeerde De Raad zegt toe de opmerkingen door te geven aan zijn collega Greiner.  

Er zijn al diverse mogelijkheden in Nederland op dat gebied. Bijvoorbeeld bij de Triodosbank. LPF zegt dat 

het klopt maar wil toch kijken naar hoe de provincie daar beter vorm aan kan geven. Juist voor de starters.  

Gedeputeerde De Raad informeert of de overige Statenleden behoefte hebben aan een onderzoek naar 

microfinanciering. Dat blijkt niet het geval te zijn. Als de LPF er iets mee wil, kan ze wellicht zelf met een 

notitie komen, vindt GroenLinks. De voorzitter steunt dat voorstel. De LPF overweegt hierover een motie in 

te dienen. GroenLinks stelt vast dat de LPF dus niet met een  eigen notitie komt.  

 

6. Portefeuillehouder W.G. de Raad 

a. mededelingen 

1. Stand van zaken Glastuinbouw Luttelgeest  

De stekker is er uit getrokken. Dat is spijtig. Flevoland heeft er veel aangedaan om dat te voorkomen. 

Bijvoorbeeld door de inrichting van een nieuw consortium van Grontmij en NLTO. Een aantal keren zijn er 

deadlines vastgesteld om tot besluiten te komen. Die zijn steeds niet gehaald. Uiteindelijk heeft de heer De 

Raad gesteld dat er op 1 maart een plan moest liggen. Gemeente  Noordoostpolder wilde er geen ja tegen 

zeggen. LNV stond er wel positief tegenover maar had twee maanden nodig om ja te zeggen. Uiteindelijk is 

besloten de stekker eruit te trekken. Noordoostpolder zet nu in op autonome ontwikkeling. LNV is daar geen 

partij in en de provincie ziet verder niet de noodzaak daar nog EPD gelden aan te besteden.  

Er is een rapport verschenen van LTO noord dat erg tegenvalt op inhoud. Er wordt nu een inhaalslag 

gepleegd. Tegen Noordoostpolder is gezegd dat er zo snel mogelijk een verbeterde versie moet komen.  

De VVD vindt het jammer en vraagt zich af wat er gedaan zou kunnen worden met de EPD gelden. Als de 

VVD de media goed begrijpt, is de revitalisering van Ens een knelpunt. Is er geen manier om daar creatief 

en snel mee aan de gang te gaan?.  

Gedeputeerde De Raad: er was 3 miljoen EPD met cofinanciering eraan gekoppeld. Het beeld was dat die 

niet op zouden gaan. Het zou een lineaire ontwikkeling worden. Er is voorgesorteerd op overcommitering. 

Die is nu niet aan de orde. Er moet nu gekeken worden of deel daarvan nog naar de sector kan. Er zijn 

echter niet veel projecten. Rond Ens is de situatie ontstaan dat de NLTO daar de trekker is. Omdat het zo 

lang duurde heeft de Provincie overwogen het zelf te gaan doen. Op dat moment kwam de sector zelf 

waarna alsnog besloten is subsidie te verstrekken: de trekkers moeten het echter doen. Gedeputeerde De 

Raad denkt echter de NLTO zelf er niet genoeg power op zet en gaat aan de slag met Noordoostpolder.  

 

2. Stand van zaken Zuiderzeelijn 

Gedeputeerde De Raad zegt dat in het kader van bespreking van het rapport-Duivestijn in de Tweede  

Kamer een forse discussie is ontstaan over de prijsvraag. Er is een sterke stroming die nee zegt en kiest 

voor een structuurvisie. Dat leidt tot vertraging. In een briefwisseling is gezocht naar een compromis om de 

vertraging zo veel mogelijk te bepreken. Het kabinet praat er 18 maart 2005 0ver en in de tweede week van 

april is het debat in de Kamer.  

De voorzitter zegt dat in de toezeggingenlijst de afspraak staat dat nadat de Tweede Kamer het rapport 

behandeld heeft, het weer op de agenda gezet wordt en stelt voor dat ook te doen. De voortgang zal door de 

griffie bewaakt worden. 

 

3. Noordvleugelconferentie 

 Belangrijkst onderwerp is de rol van Lelystad als hub luchthaven van Schiphol en de afstemming van 

bedrijven en kantorenlocaties. Voorts verwijst de voorzitter naar de uitvoerige schriftelijke informatie die door 

de zorg van de Gedeputeerde Greiner aan de commissieleden is verstrekt 

 

4. Uitnodiging van het college voor een bijeenkomst rond de N23 

Het is verstandig voor de besluitvorming eerst nog een rondje informatie te organiseren. Daarbij kunnen de 

gemeenteraden van Lelystad en Dronten en de Statenleden bij elkaar gebracht worden waarna het verhaal 

nog eens goed uitgelegd kan worden. Begin april wordt er een datum geprikt. 

De VVD vraagt zich af of er op die plek ook nog over mogelijkheid te praten over de discussie die door 

Dronten is aangezwengeld of gebeurt dat in de commissies? De voorzitter denkt dat het laatste het geval is. 

Er zijn verschillende berichtgevingen verspreid door actoren die direct betrokken zijn in gunstige of 

ongunstige zin. Procesmatig is er ook van alles aan de hand. Opties uit de MER worden in de media ineens 
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gebracht als feiten. De eerste prioriteit is dat de bestuurders in een gezamenlijke bijeenkomst de horloges 

gelijk te zetten.  

In de regionale pers wordt – bijvoorbeeld door de pagina van de Provincie in de krant – toelichting gegeven 

op de gang van zaken.  

 

b. Presentatie vervoerbedrijf Connexxion inzake introductie chipkaart 

De heer Wijngaarden verzorgt de presentatie en start met een film van Verkeer en Waterstaat over de OV 

chipkaart.  

De VVD wil weten hoe gegarandeerd kan worden dat er geen storing optreedt. De heer Wijngaarden kan dat 

niet voor 100% garanderen. Alhoewel het percentage er dichtbij ligt, de eisen liggen boven de 99%, dat is 

contractueel vastgesteld. In Rotterdam wordt dat nu getest. Bovendien draait het systeem in Hongkong al 8 

jaar probleemloos.  

LPF wil weten waar er afgerekend wordt. Volgens de heer Wijngaarden hangen de kaartlezers in de bus. 

Iedere transactie wordt geregistreerd. Per persoon wordt 1 kaart gekocht. 

VVD wil weten hoe het zit met abonnementen en het spanningsveld met privacygegevens. De heer 

Wijngaarden zegt dat de Commissie Bescherming Persoonsgegevens het als een van de kernpunten voor 

het komende jaar ziet. Er is een persoonsgebonden kaart die de meeste mogelijkheden biedt. Er kan een 

abonnement op of een maandkaart. Leeftijdsgebonden kortingen zijn verwerkt.  

De VVD wil verder weten hoe zwartrijden bestreden wordt. De heer Wijngaarden antwoordt dat er nog 

steeds controleurs worden ingezet met een handcomputer. 

LPF vraagt zich af waarom een en ander niet gekoppeld is aan bijvoorbeeld de ID kaart en de pinpas. 

Volgens de heer Wijngaarden is de techniek van pincodes verouderd en kost ook teveel instaptijd. Er zijn 

overigens wel pogingen gedaan om het samen met Interpay te regelen: dat is niet gelukt.  

De planning is dat op 1 januari 2007 de OV chipkaart in de randstad ingevoerd moet zijn. Dat betekent dat 

alle concessiegebieden een contract hebben afgesloten met de vervoerder. Voor de andere gebieden geldt 

1 januari 2008.  

 

Gedeputeerde De Raad zegt dat er met de IPO een verdeelsleutel is gemaakt om de activiteiten af te 

stemmen. De NS heeft meegedeeld dat 1 januari 2006 op de Flevolijn met de chipkaart gereden kan 

worden. VVD informeert  hoe het met de afstemming van de omgeving zit. De prijs per kilometer kan heel 

verschillend zijn. Op lange afstanden kan dat lastig zijn. Ook vraag t hij aandacht voor het punt van de 

aansluitende dienstregelingen tussen de verschillende concessiegebieden. 

De heer Wijngaarden beaamt dat maar de vraag is of het om een verandering of risico gaat. Het moet helder 

zijn wat de reiziger gaat betalen. De reizigers hebben over het algemeen een vast reispatroon dus veel 

verrassingen zullen er niet zijn.  

De VVD denkt dat een goed werkende chipkaart het openbaar vervoer kan stimuleren. Veel 

verkoopadressen in de buurt van de bushaltes helpen daarbij. Daarnaast merkt de VVD op dat er in 

Flevoland en Gelderland verschillende concessiehouders zijn. De afstemming is daardoor niet optimaal. De 

VVD vindt het belangrijk dat GS met de concessiehouders en bestuurders rond de tafel gaan.  

De heer Wijngaarden zegt dat hem in Hongkong is opgevallen dat de functionaliteit van de kaart heel goed 

is.  

 

Gedeputeerde De Raad zegt dat de VVD het wel erg somber schetst. In de wet staat dat er overleg moet 

zijn. De bus sluit niet altijd goed aan, maar het is niet zo dat je aan de grens ineens in een niemandsland 

terechtkomt. Flevoland heeft een eigen verantwoordelijkheid. Wat de prijs betreft, Flevoland kent een 

uitgereid plattelandsgebied: lange ritten dus. Er moet goed naar de prijs gekeken worden.  

 

De VVD vraagt zich verder af of er ook gekeken wordt naar een restitutieregeling zoals bij de NS gebruikelijk 

is. De heer Wijngaarden denkt niet dat het binnen afzienbare tijd gaat gebeuren. Eerst moet de 

basisafrekening in orde zijn. Het ontsluiten van CCV heeft een hogere prioriteit.  

LPF vraagt zich af van wie de OV chipkaart is: bij wie staat het geld op de bank? 

Wijngaarden: in het openbaar vervoer is dat TLS, een Interpay-actige instanties die het saldo beheert. Alle 

transacties verlopen via TLS. TLS wordt voor een deel betaald door de rente en door de inkomsten.  

ChristenUnie wil weten hoe snel prijswijzigingen doorgevoerd worden. Heel snel, volgens de heer 

Wijngaarden.  

 

c. vragenronde 

Wordt geen gebruik van gemaakt. 

 

7. Rondvraag 

 Wordt geen gebruik van gemaakt.  

 

8. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur en dankt de aanwezigen voor hun komst. 
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LIJST VAN TOEZEGGINGEN 

Commissie Werk 

 

Nr. Datum cie Onderwerp/toezegging-actie Door Afdoen per 

1. 11-06-2003 Commissie Terlouw (Gen-tech) 

Meenemen conclusies en aanbevelingen 

GS Februari/maart 

2005 

2. 22-01-2004 Actieplan starters 2004-2007 

- De koppeling tussen starters en 

bedrijfsopvolging onderzoeken 

- Halfjaarlijks de voortgang terugkoppelen 

(financieel) op o.a. categorieën 

imago/promotie, onderwijs en begeleiding 

GS Mei 2005 eerste 

terugkoppeling 

3. 13-01-2005 Schriftelijke beantwoording technische vraag 

CDA stelt een technische vraag over de lange 

ondersteuning van het viaduct bij de Nijkerkerweg   

GS Z.s.m. 

4. 13-01-2005 REOF 

Halfproduct voorleggen aan commissie 

GS Z.s.m. 

5. 13-01-2005 Schriftelijke mededeling Presail 

Toegezegd wordt een schriftelijke mededeling over de 

stand van zaken Presail en een nieuw voorstel 

GS Z.s.m. 

6. 13-01-2005 Startnotitie Schiphol/Almere 

Schriftelijke informatie hierover wordt toegezegd 

(inspraak en informatiebijeenkomsten) 

GS Z.s.m. 

7. 13-01-2005 Discussie inzake Zuiderzeelijn 

Na behandeling rapport Duivestijn in Tweede Kamer, 

dit rapport samen met het verslag van het 

stakeholdersoverleg en het commentaar van de 

stuurgroep agenderen  

GS/Commissi

e 

April 2005 

8. 03-02-2005 Stand van zaken PMIT-projecten 

Gedeputeerde de Raad zegt toe dat binnen een 

maand een financiële vertaalslag beschikbaar is en 

dat een begeleidende notitie over de hoofdpunten van 

het PMIT alsnog via de bakjes zal worden verspreid 

GS Voor 17 maart 

9. 03-02-2005 Werkbezoek luchthavens 

Intern informatie verzamelen en workshop 

organiseren. Daarna bezien of werkbezoek(en) nodig 

zijn (samen met commissie Ruimte) 

Griffie/GS Nog nader te 

bepalen 

10 17-03-2005 Bijeenkomst inzake N23 College 

/commissie 

Begin april 2005 

11 17-03-2005 Notitie inzake kenniscentra ter ondersteuning van de 

clusterstrategie. 

 

GS/Commissi

e 

Z.s.m. 

 

 

 

 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van  21 april 2005 

de griffier,                                                     de voorzitter, 

 


